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Protokoll nr. 5 /23  fört vid styrelsemöte för Svenska 
Eurasierklubben onsdagen 19 april via Zoom. kl.19.00

Närvarande: Göran Björkman, Kicki Svalin, Sanna Carlsvärd, Lena Lindahl,
         Inger Johansson, Frida Lindblom.
         Frånvarande : Sara Åsberg, Caroline Mårtensson, Anders Johansson.

§ 48. Mötets öppnande. Ordförande Göran Björkman hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 49. Val av justerare. Vald Frida Lindblom.

§ 50. Dagordningens godkännande. Förslaget till dagordningen godkändes.

§ 51. Föregående protokoll. Protokoll från årsmöte och det konstituerande mötet godkändes.

§ 52. Ekonomi.
På transaktionskontot finns 120.455:- hälsokontot 27.617:- placeringskonto 194.262:-.
hälsokontot har ökat med ca. 3000:- p.g.a. valpgåvomedlemskap. En sponsor har skickat in
pengar till specialen.

§ 53.    Skrivelser.
            SLU Prostataförstoring hos hanhund. Information till AK och styrelsen.

SSUK Extra fullmäktigemöte. Vi anser valberedningens förslag bra. Ingen deltagare från
oss på mötet
SSUK gällande delrevidering av RAS överlämnas till AK för förslag.
SKK Kurs rädsla hos hund och flera kurser finns tillgängliga för medlemmar på
SKK sidor.

§ 54. Kommittéernas arbetssätt, övrigt.
Uppdatering finns på hemsidan gällande personer som ingår i varje kommitté.
Sammankallande i varje kommitté ansvarar för att aktuella namn finns med.

    A.    Utställningskommitté är i full gång med arbetet inför specialen. Ca 70 hundar är anmälda
            och två domare samt domaraspirant medverkar.
    B.    Aktivitetskommittén har ansvaret för montrar på hundmässan och My Dog. Är behjälplig 

vid specialen, Anordnar andra aktiviteter som hundpromenader m.m. Ett möte med 
kommitté planeras

    C.   Avelskommittén uppdras att komma med förslag till delrevidering av RAS.
    D.   Redaktionen. Göran och Kicki planerar ett möte med redaktionen för Eurasierbladet. Det       

är svårt att få fram färdigt material till tidningen. Önskas någon medlem som kan jobba som 
journalist, finns så mycket material att skriva om men någon måste hålla i reportaget.

§ 55.    Klubbkläder. Ordförande jobbar vidare på detta.

§ 56.    Övrigt. 
Vår medlemsansvarig RoseMarie skickar ut välkomstbrev till alla nya medlemmar.
Styrelsen uppmuntrar alla som ingår i en kommitté och vill utbilda sig vidare att komma 
med förslag.



§ 57. Nästa styrelsemöte. Planeras i maj.

§ 58. Mötets avslutning.
Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet vi 20.00 tiden.

Vid protokollet Ordförande      Justerare            

    

Inger Johansson Göran Björkman       Frida Lindblom


